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o Hjemmeside 
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o Overdragelse 
▪ Markering af kantsten 
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o Grønne områder 
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Bestyrelsesmødet 
Emner Opgaver / resultater

Godkendelse af sidste referat Referat fra bestyrelsesmøde d. 12/3 2018, Godkendt
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Vestervang Bestyrelsesmøde 

Næste møde i bestyrelsen: 
Dato: 27/6 2018 Tid: 19.30  Sted: hos Anne, Sydager 3

Fremdrift på igangsatte 
aktiviteter

Økonomi: 
Kontingent skal betales i aug. Der skal også sendes ud til DAB og 
Bredager, Bjarke og Thomas forbereder det. 
Hjemmeside: 
Anne sender alle vores referater og vedtægter mm. til Steffen i PDF, da 
han ikke kunne lægge dem ind i word format. 
Flere i bestyrelsen skal lære at lægge noget op på hjemmesiden (der vil 
blive afholdt træning til næste bestyrelsesmøde) 
Steffen vil prøve at lave en kontaktformular på hjemmesiden, så 
grundejer kan via der, komme i kontakt med bestyrelsen. 
Der er et ønske at vores forskellige kontaktpersoner i de forskellige 
udvalg, lægges samlet inde på bestyrelsens del af hjemmesiden. Steffen 
vil kigge på det.   
Overdragelsesforretning: 
Anne, Louisa og Anders går en rundtur i foreningen 24/5 kl 20, og tjekker 
kantstenene, om der er flere der bør/skal udskiftes foruden dem 
kommunen selv har peget ud. De er gået i gang på Nordager. 
Overdragelsesudvalget vil op starte overdragelse af Gårdager med Cliff 
Næste møde med kommunen er d. 11/6. 
Sti bag muldager mod karlbyvej er kloak blevet lavet, så der ikke skulle 
opsamle sig vand. 
Anders vil få forskellige tilbud hjem, om TV inspektion af kloak, for at se 
om der vil være problem andre steder, inden overdragelse fra 
kommunen. 
Grønne områder: 
D. 7/6 vil udvalget have en snak med kommunen ang. de grønne 
områder. 
Udvalget har pt fået et tilbud (Enghavegård) som blev gennemgået til 
mødet. Udvalget vil få en mere fredag d. 25/5, den tages op til næste 
møde. 
Legeplads: 
Der blev fremlagt mange forskellige forslag på mål til legepladsen, Der 
blev valgt at de skulle købes på www.tress.com . Målene blev bestilt 
med det samme. Flemming vil købe net til dem. Bjarke, Flemming og 
Anna Grethe vil opsætte dem, når de ankommer.  
Sneberedskab:  
Udvalget har pt fået et tilbud på snerydning og der vil komme flere som 
vil blive gennemgået til næste bestyrelsesmøde 
Festudvalg: 
Intet

Hegn ud til karlbyvej
Der blev spurgt til om man måtte sætte hegn op ud til karlbyvej bag 
gårdager: Hegn må godt være på egen grund, men det skal være 
levende hegn ud til skel. Så man skal følge lokalplan for området.

Any Other Business Bestyrelsen skal allerede nu, samle sammen hvad der er for nogle ting 
der skal med af vedtægtsændringer til næste generalforsamling
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